
Zápisnica zo zasadnutia Snemu RZMOR, konaného dňa 27.6.2024 v Šemši 

 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

Predsedníčka Snemu RZMOR PaedDr. Jana Kallová otvorila zasadnutie a privítala všetkých 

prítomných na zasadnutí Snemu RZMOR. Taktiež konštatovala, že na zasadnutí Snemu RZMOR sú 

prítomní členovia podľa prezenčnej listiny a zasadnutie Snemu RZMOR je uznášania schopné 

a pristúpila k ďalšiemu bodu programu.  

 

K bodu 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Predsedníčka RZMOR určila za zapisovateľa zasadnutia  Snemu RZMOR, konaného dňa 27.6.2024 
v Šemši Ide p. Magdalénu Vargovú a RZMOR túto skutočnosť vzal na vedomie. Za overovateľov 

zápisnice boli schválení: Ing. Gabriela Staníková a Ing. Róbert Nálepka. Overovatelia zápisnice boli 
hlasovaním členov schválení. 
 
 
K bodu 3: Schválenie programu zasadnutia 27.6.2024 

Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová predniesla návrh programu zasadnutia Snemu RZMOR. 

Návrh programu zasadnutia Snemu RZMOR bol schválený v predloženom znení. 

 

K bodu 4: Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie pre zasadnutie Snemu RZMOR dňa 27.6.2024 boli navrhnutí:  Mgr. Ing. 

Radoslav Gedeon a Juraj Kozel. Návrhová komisia bola hlasovaním členov schválená.  
 
 

K bodu 5: Kontrola plnenia uznesení z predošlého snemu RZMOR   

Predsedníčka Snemu RZMOR konštatuje, že uznesenia z predošlého Snemu RZMOR z 11.6.2024 boli 

splnené.  

 

K bodu 6: Nová voľba predsedu Strategicko plánovacieho regiónu ABOV 

V tomto bode bol jednomyseľne schválený p. Július Begala ako predseda Strategicko plánovacieho 

regiónu ABOV. 

 

K bodu 7: Rôzne 

V tomto bode informovala predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová o skutočnosti, že spoločnosť 

Fúra, s.r.o. kúpila spoločnosť Kosit, a.s. 

Info z Kongresu MIRRI  - rieši sa to, aby cesty SPF  a budovy SR prešli do vlastníctva obcí. 



Mgr. Ing. Radoslav Gedeon, primátor mesta Medzev sa informoval o účasti Zasadnutia rady ZMOS  8. 

júla 2024 vo Zvolene. 

Ing. Oľga Kormošová, starostka obce Rudník sa pýtala čo bude s podielovými daňami, niektoré obce 

nemajú prostriedky na fungovanie úradu. 

 

K bodu 8: Diskusia 

Bc. Júlia Kočíková, starostka obce Hýľov sa informovala ohľadom poistenia majetku obcí – na margo 

účasti na zasadnutí RZMOR zástupcov zo spoločnosti FINGO. Táto téma bola riešená na Zasadnutí 

RZMOR 11.6.2024 s inou spoločnosťou, ktorú zastupuje p. Germanová. Každá obec si môže riešiť aj 

samostatne.  

V tomto bode  Mgr. Ing. Radoslav Gedeon informoval o výške minimálnej mzdy, ktorú podporí ZMOS 

– 57,3% z priemernej mzdy v NH. 

Taktiež informoval o tom, že čo sa týka stavebných úradov boli stanovené len spádové oblasti. 

 

K bodu 9: Záver 

Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová poďakovala všetkým prítomným za účasť a ukončila 

zasadnutie. 

 

V Šemši, 27.6.2024 

                                                                                     Za overovateľov zápisnice:                                                                                        

 

..................................................                                ....................................................... 

PaedDr. Jana Kallová                                                    Ing. Gabriela Staníková 

Predsedníčka RZMOR 

 

...........................................................                     ........................................................ 

Magdaléna Vargová                                                   Ing. Róbert Nálepka                                                           

zapisovateľ 

 

 

 

 

 

 



 


